
Burgemeester zet foutief in op realisatie CO2-convenant!
Op het einde van de Gasthuisstraat wil het gemeentebestuur een concessie verlenen voor het plaatsen van 9.500 zonnepanelen. 
Zo meent de burgemeester tegemoet te komen aan zijn plan om de CO2-uitstoot van Veurne te reduceren. Niets is echter minder 
waar… 

Vandaag wordt deze grond gebruikt als 
grasland en in het verleden als akkerland. 
Deze grond zal over 15 jaar (duur van 
de concessieovereenkomst) mogelijk wel 
aangesneden worden als industriezone, 
maar vandaag wordt hij nog steeds benut 
door een landbouwer. Van grasland is ge-
weten dat de koolstofopslag in de bodem 
ruim 80.000 kg/hectare bedraagt. Dit is 
evenveel als een hectare bos! 

Graslanden zijn belangrijk
Graslanden zijn dus belangrijke ecosys-
temen en een vorm van landgebruik die 
nuttige producten oplevert. Omdat gras 
niet eetbaar is voor de mens, kan vee het 
gras verwerken en omzetten in nuttige 

producten zoals melk en vlees of in zeer 
belangrijke ecosysteemdiensten zoals 
biodiversiteit, bevoorrading van zuiver 
water, overstromingspreventie en kool-
stofvastlegging. 

Onbenutte daken
De ingreep die burgemeester Roose voor-
stelt, komt dus overeen met het kappen 
van een gelijke oppervlakte bos om daar 
dan zonnepanelen op te plaatsen. Met de 
N-VA gaan we absoluut niet akkoord met 
dit voorstel. Prioritair dienen de vele on-
benutte daken van de stedelijke diensten 
gebruikt worden om deze zonnepanelen 
te plaatsen en zo te voldoen aan het door 
de burgemees-
ter ondertekende 
CO2-convenant!

Wouter Vanlouwe
Gemeenteraadslid

Na 5 jaar volgt stadsbestuur eindelijk N-VA-voorstel
Ons stadsbestuur is eindelijk gestart met het plaatsen van geveltuintjes aan de openbare gebouwen. Dit vijf jaar nadat gemeente-
raadslid en natuurgids Dirk Kesteloot (N-VA) het voorstelde op de gemeenteraad van augustus 2017.

Steden breiden uit, met als gevolg dat er tegenwoordig 
in de dichtbebouwde straten geen ruimte meer is voor 
groen. Indien we in Veurne willen werken aan een 
klimaatrobuuste stad, dan moeten we de aanleg van 
tegeltuintjes stimuleren. Daarom is het aangewezen om 
in ons mooi historisch stadje zoveel mogelijk tegeltuin-
tjes aan te leggen. Ze scheppen een aangename leefom-
geving, een grijze, saaie straat wordt omgetoverd tot 
een groene, gekleurde straat vol leven en dit op extreem 
weinig grond. Inwoners die hierover meer info wensen 
kunnen terecht op veurne.be/tegeltuin-aanleggen.

Gemeenteraadslid Dirk Kesteloot aan de eerste geveltuin 
van een stadsgebouw (achterkant stedelijk zwembad).

Veurne
veurne@n-va.be N-VA Veurnewww.n-va.be/veurne
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Lichterveldestraat in Kortemark krijgt volledige 
make-over

Op donderdag 22 september 2022 keurde de provincie 
West-Vlaanderen het bestek en de gunningswijze goed 
voor nieuwe fietsinfrastructuur in de Lichterveldestraat 
in Kortemark. Provincieraadslid Luc Coupillie en ge-
meenteraadslid Veerle Vanslembrouck van N-VA Korte-
mark reageren tevreden. “Fluvius, Aquafin, de provincie 
West-Vlaanderen en de gemeente Kortemark maken 
samen 4,1 miljoen euro vrij voor dit project. Dankzij 
nieuwe fietssuggestiestroken en nieuwe enkelrichtings-
fietspaden kunnen fietsers straks veilig de verbinding 
maken tussen de Markt en de Staatsbaan.”

Hoe Vivaldi inactiviteit toejuicht en 
stimuleert met uw (spaar)geld
Vandaag zijn er in dit land twee miljoen mensen die niet werken maar dat op de 
een of andere manier wel zouden kunnen. Toch kiest de federale regering er bewust 
voor om mensen niet aan de slag te helpen, merkt Kamerlid Björn Anseeuw uit 

“Voor de N-VA is het glashelder wat er moet gebeuren: werken aantrekkelijker maken 
dan niet-werken. Dat doe je door ervoor te zorgen dat wie werkt op het einde van de 
maand netto meer overhoudt, én door het verschil tussen werken en niet-werken groot 
genoeg te maken. Maar de regering-De Croo blijft kampioen in het tegenovergestelde 
doen”, stelt Anseeuw. 

Concurrentiekracht zakt weg
“Onze belastingen op arbeid zijn de 
hoogste van de wereld”, gaat Anseeuw 
verder. “De werkloosheidsuitkeringen 
werden deze legislatuur al met 4,75 
procent bovenop de index opgetrokken 
en ook het leefloon steeg met maar 
liefst 10,75 procent bovenop de index.” 
Daarnaast is er nog het gebrek aan 
daadkracht om onze bedrijven en dus 

ook onze jobs te beschermen. De con-
currentiekracht van onze bedrijven zakt 
dag na dag verder weg. 

Steeds minder mensen betalen 
steeds meer belastingen
“Vul dat aan met meer rigiditeit in 
plaats van flexibiliteit op onze arbeids-
markt, een verbod op overuren, een 
ontspoorde loonkostenhandicap en we 
komen tot een beleid dat jobs kost, dat 

mensen geld kost, en dat ervoor zorgt 
dat steeds minder mensen steeds meer 
belastingen moeten betalen. Kortom, 
het is hoog tijd dat deze regering soli-
dair is met wie elke dag gaat werken in 
plaats van inactiviteit te stimuleren met 
uw (spaar)geld”, besluit Björn Anseeuw.

Björn Anseeuw

Nieuwe wateropslagcapaciteit in Diksmuide op komst
Provincieraadslid Luc Coupillie hield in de provincieraad van 27 oktober 
2022 opnieuw een pleidooi om de West-Vlaamse waterlopen te verbreden. 
Met succes: de Grote Beverdijkvaart bij Diksmuide wordt eindelijk ver-
breed. “Zo wordt er 30.000 m³ extra wateropslag gecreëerd. Het provincie-
bestuur kreeg intussen de bevestiging dat de Vlaamse Milieumaatschappij 
(VMM) de werken zal uitvoeren”, vertelt Coupillie. 

Dichtbij beken en gewassen
Verder komen er nieuwe bufferbekkens met een capaciteit van 1 miljoen m³ 
voor de landbouwers in de Westhoek. De provincie zal hiervoor in overleg 
gaan met de lokale besturen van Poperinge, Ieper en Heuvelland. “Het is cru-
ciaal dat de nieuwe watervoorraden zo dicht mogelijk bij de gewassen worden 
aangelegd. Hoe meer watervoorraden er gemaakt worden dichtbij de beken, 
hoe beter”, besluit Luc Coupillie.

Luc Coupillie

Aantal aanvragen voor omgevingsvergunning bij 
provincie daalt spectaculair
In 2021 werden er slechts 840 omgevingsvergunningen aan-
gevraagd door klasse 1-bedrijven bij het provinciebestuur van 
West-Vlaanderen. Klasse 1 zijn bedrijven die de meeste hinder 
veroorzaken voor mens en milieu. “Dat is een daling van 36 
procent in vergelijking met 2020. Dit heeft voor een groot stuk te 
maken met de huidige stikstofcrisis in de landbouw en de grote 
twijfel rond de toekomst van de varkenshouderij. Even opvallend is 
dat het aantal mensen die beroep aantekenen bij de deputatie tegen 
een gemeentelijke vergunning in drie jaar tijd bijna verdrievoudigd 
is”, verduidelijkt provincieraadslid Wim Aernoudt uit Gistel. Wim Aernoudt

Yngvild Ingels dient voorstellen in om geweld tegen 
politie aan te pakken

De laatste jaren is er een stijgende trend van geweld tegen de politie. De geweldple-
gingen variëren van smaad en beledigingen tot opzettelijke slagen en verwondingen. 
En ondanks veel beloftes van zowel de minister van Binnenlandse Zaken als van de 
minister van Justitie om het geweld aan te pakken, verandert er in de praktijk amper 
weinig, merkt West-Vlaams Kamerlid Ynvild Ingels.

Kamerlid Ingels diende daarom zelf een reeks voorstellen in om onze politiemensen beter 
te beschermen. “Zo willen we ervoor zorgen dat het gemakkelijk wordt voor het poli-
tiepersoneel om geweldsfeiten te registreren en dat hun identiteit anoniem blijft bij een 
eventuele verdere rechtsgang.”

Ongelijke behandeling agenten
Daarnaast wil de N-VA ervoor zorgen dat agenten recht hebben op een kosteloze rechts-
bijstand bij morele schadegedingen. Vandaag heeft de overheid de mogelijkheid om 
rechtshulp te weigeren aan politiemensen wanneer ze enkel een morele schadevergoeding 
nastreven. “Deze ongelijke behandeling in de wetgeving moet worden geschrapt. Agenten 
moeten bij een aantasting van zowel hun fysieke als hun psychische integriteit zeker zijn 
dat ze de nodige rechtsbijstand en bescherming krijgen”, besluit Yngvild Ingels.

Yngvild Ingels

Federale begroting nog dieper in het 
rood: “Allerslechtste van Europa”
“Wanneer de dijken breken, bese�  men pas hoe belangrijk het is om voldoende geld 
in kas te hebben. En dus een begroting op orde te hebben. Helaas hee�  de regering-De 
Croo sinds haar aantreden niks anders gedaan dan belastinggeld uitgeven. Van haar 
belo� e om meer mensen aan het werk te krijgen om de hoge uitgaven te � nancieren, 
komt niets in huis”, stelt Kamerlid Sander Loones uit Koksijde.

Tekort van 23 miljard
De resultaten van dat desastreuze beleid werden eind september opnieuw duidelijk: een 
tekort van meer dan 23 miljard euro en de allerslechtste begroting van gans Europa. “84 
procent van dat tekort heeft niets te maken met de crisissen, maar alles met de Belgische 
ziekte. De Croo beloofde te hervormen, maar moet blijkbaar dringend aan zijn eigen 
belofte herinnerd worden”, besluit Sander Loones. Sander Loones

www.west-vlaanderen.n-va.be
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Energiebesparende glijbaan?
Dirk Kesteloot deed op de gemeenteraad van 24 oktober nog een 
poging om voor een rolschaatspiste te pleiten ter vervanging van de 
ijspiste. Tevergeefs, de bevoegde schepen antwoordde: “We hebben 
dit overwogen, maar omdat een buurgemeente dit al doet, kozen we 
voor een tubingglijbaan met nagebootste sneeuw.” Wat een flauw 
argument, geen rolschaatspiste omdat er al eentje zou komen in 
Nieuwpoort! De voorbije jaren werd er in élke buurgemeente uitge-
pakt met een ijspiste.

N-VA Veurne is er voor alle inwoners 
van de stad en de dorpen

Met de zes gemeenteraadsleden en de leden van de Dienst Raad voor Maatschappelijk Welzijn, de leden van het 
Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst, AGB en commissies, samen met het bestuur, blij�  N-VA Veurne de politieke 
actualiteit en de dienstverlening in Veurne op de voet volgen!

Onze opdracht is: problemen onderkennen en efficiënte 
oplossingen voorstellen beantwoordend aan de 
financiële draagkracht van de stad.

Grote uitdagingen
De uitdagingen zijn groot en vragen steeds opnieuw een 
modern en een zich aanpassend beleid. De beleidsdomei-
nen omvatten zo veel aspecten: van beleid tot uitvoering, 
van veiligheid tot verkeer, van groen tot landbouw, van 
werkgever tot werknemer, over industrie, middenstand 
of zelfstandigen, over welvaart en welzijn, over cultuur 
en toerisme, over een Vlaamse stad en dorpen, over zorg, 
met aandacht en gepaste duurzame oplossingen voor 
mensen die het moeilijk hebben of waar armoede toeslaat.

Wat het beleidsdomein ook is, het blijft even belangrijk. 
Alles wat betrekking heeft tot leven, werken en wonen zal 
steeds, in het belang van de bevolking, de onbevooroordeelde aandacht van onze N-VA-afdeling 
krijgen.

André Cambier

Wist u dat …
    … de Veurnse meerderheidspartijen moeten instaan voor de landelijke landbouw- en fietswegen? 

Blijkbaar wordt hieromtrent een’ landelijk vergeetbeleid’ gevoerd!

Lichterveldestraat in Kortemark krijgt volledige 
make-over

Op donderdag 22 september 2022 keurde de provincie 
West-Vlaanderen het bestek en de gunningswijze goed 
voor nieuwe fietsinfrastructuur in de Lichterveldestraat 
in Kortemark. Provincieraadslid Luc Coupillie en ge-
meenteraadslid Veerle Vanslembrouck van N-VA Korte-
mark reageren tevreden. “Fluvius, Aquafin, de provincie 
West-Vlaanderen en de gemeente Kortemark maken 
samen 4,1 miljoen euro vrij voor dit project. Dankzij 
nieuwe fietssuggestiestroken en nieuwe enkelrichtings-
fietspaden kunnen fietsers straks veilig de verbinding 
maken tussen de Markt en de Staatsbaan.”

Hoe Vivaldi inactiviteit toejuicht en 
stimuleert met uw (spaar)geld
Vandaag zijn er in dit land twee miljoen mensen die niet werken maar dat op de 
een of andere manier wel zouden kunnen. Toch kiest de federale regering er bewust 
voor om mensen niet aan de slag te helpen, merkt Kamerlid Björn Anseeuw uit 

“Voor de N-VA is het glashelder wat er moet gebeuren: werken aantrekkelijker maken 
dan niet-werken. Dat doe je door ervoor te zorgen dat wie werkt op het einde van de 
maand netto meer overhoudt, én door het verschil tussen werken en niet-werken groot 
genoeg te maken. Maar de regering-De Croo blijft kampioen in het tegenovergestelde 
doen”, stelt Anseeuw. 

Concurrentiekracht zakt weg
“Onze belastingen op arbeid zijn de 
hoogste van de wereld”, gaat Anseeuw 
verder. “De werkloosheidsuitkeringen 
werden deze legislatuur al met 4,75 
procent bovenop de index opgetrokken 
en ook het leefloon steeg met maar 
liefst 10,75 procent bovenop de index.” 
Daarnaast is er nog het gebrek aan 
daadkracht om onze bedrijven en dus 

ook onze jobs te beschermen. De con-
currentiekracht van onze bedrijven zakt 
dag na dag verder weg. 

Steeds minder mensen betalen 
steeds meer belastingen
“Vul dat aan met meer rigiditeit in 
plaats van flexibiliteit op onze arbeids-
markt, een verbod op overuren, een 
ontspoorde loonkostenhandicap en we 
komen tot een beleid dat jobs kost, dat 

mensen geld kost, en dat ervoor zorgt 
dat steeds minder mensen steeds meer 
belastingen moeten betalen. Kortom, 
het is hoog tijd dat deze regering soli-
dair is met wie elke dag gaat werken in 
plaats van inactiviteit te stimuleren met 
uw (spaar)geld”, besluit Björn Anseeuw.

Björn Anseeuw

Nieuwe wateropslagcapaciteit in Diksmuide op komst
Provincieraadslid Luc Coupillie hield in de provincieraad van 27 oktober 
2022 opnieuw een pleidooi om de West-Vlaamse waterlopen te verbreden. 
Met succes: de Grote Beverdijkvaart bij Diksmuide wordt eindelijk ver-
breed. “Zo wordt er 30.000 m³ extra wateropslag gecreëerd. Het provincie-
bestuur kreeg intussen de bevestiging dat de Vlaamse Milieumaatschappij 
(VMM) de werken zal uitvoeren”, vertelt Coupillie. 

Dichtbij beken en gewassen
Verder komen er nieuwe bufferbekkens met een capaciteit van 1 miljoen m³ 
voor de landbouwers in de Westhoek. De provincie zal hiervoor in overleg 
gaan met de lokale besturen van Poperinge, Ieper en Heuvelland. “Het is cru-
ciaal dat de nieuwe watervoorraden zo dicht mogelijk bij de gewassen worden 
aangelegd. Hoe meer watervoorraden er gemaakt worden dichtbij de beken, 
hoe beter”, besluit Luc Coupillie.

Luc Coupillie

Aantal aanvragen voor omgevingsvergunning bij 
provincie daalt spectaculair
In 2021 werden er slechts 840 omgevingsvergunningen aan-
gevraagd door klasse 1-bedrijven bij het provinciebestuur van 
West-Vlaanderen. Klasse 1 zijn bedrijven die de meeste hinder 
veroorzaken voor mens en milieu. “Dat is een daling van 36 
procent in vergelijking met 2020. Dit heeft voor een groot stuk te 
maken met de huidige stikstofcrisis in de landbouw en de grote 
twijfel rond de toekomst van de varkenshouderij. Even opvallend is 
dat het aantal mensen die beroep aantekenen bij de deputatie tegen 
een gemeentelijke vergunning in drie jaar tijd bijna verdrievoudigd 
is”, verduidelijkt provincieraadslid Wim Aernoudt uit Gistel. Wim Aernoudt

Yngvild Ingels dient voorstellen in om geweld tegen 
politie aan te pakken

De laatste jaren is er een stijgende trend van geweld tegen de politie. De geweldple-
gingen variëren van smaad en beledigingen tot opzettelijke slagen en verwondingen. 
En ondanks veel beloftes van zowel de minister van Binnenlandse Zaken als van de 
minister van Justitie om het geweld aan te pakken, verandert er in de praktijk amper 
weinig, merkt West-Vlaams Kamerlid Ynvild Ingels.

Kamerlid Ingels diende daarom zelf een reeks voorstellen in om onze politiemensen beter 
te beschermen. “Zo willen we ervoor zorgen dat het gemakkelijk wordt voor het poli-
tiepersoneel om geweldsfeiten te registreren en dat hun identiteit anoniem blijft bij een 
eventuele verdere rechtsgang.”

Ongelijke behandeling agenten
Daarnaast wil de N-VA ervoor zorgen dat agenten recht hebben op een kosteloze rechts-
bijstand bij morele schadegedingen. Vandaag heeft de overheid de mogelijkheid om 
rechtshulp te weigeren aan politiemensen wanneer ze enkel een morele schadevergoeding 
nastreven. “Deze ongelijke behandeling in de wetgeving moet worden geschrapt. Agenten 
moeten bij een aantasting van zowel hun fysieke als hun psychische integriteit zeker zijn 
dat ze de nodige rechtsbijstand en bescherming krijgen”, besluit Yngvild Ingels.

Yngvild Ingels

Federale begroting nog dieper in het 
rood: “Allerslechtste van Europa”
“Wanneer de dijken breken, bese�  men pas hoe belangrijk het is om voldoende geld 
in kas te hebben. En dus een begroting op orde te hebben. Helaas hee�  de regering-De 
Croo sinds haar aantreden niks anders gedaan dan belastinggeld uitgeven. Van haar 
belo� e om meer mensen aan het werk te krijgen om de hoge uitgaven te � nancieren, 
komt niets in huis”, stelt Kamerlid Sander Loones uit Koksijde.

Tekort van 23 miljard
De resultaten van dat desastreuze beleid werden eind september opnieuw duidelijk: een 
tekort van meer dan 23 miljard euro en de allerslechtste begroting van gans Europa. “84 
procent van dat tekort heeft niets te maken met de crisissen, maar alles met de Belgische 
ziekte. De Croo beloofde te hervormen, maar moet blijkbaar dringend aan zijn eigen 
belofte herinnerd worden”, besluit Sander Loones. Sander Loones
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

“

500

0

-500

-1000

-1500

-2000

-2500

In
 m

ilj
oe

n 
eu

ro

In
 %

 v
an

 h
et

 b
ru

to
 b

in
ne

nl
an

ds
 p

ro
du

ct

Evolutie Vlaamse begroting
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